

PORTABLE DAB PLAYER 便携式数字收音播放器方案



Main Feature

- **DAB Radio**
- **FM Radio with RDS**
- **Built-in charging battery**
- DAB info display
- **Auto scan station**
- Time and date display

主要功能

- DAB 数字收音机
- FM 收音连 RDS
- 内置充电电池
- DAB 资讯显示
- 自动电台搜索
- 日期时间显示

OVERVIEW

Harbour Light's portable radio player with DAB+ reception for clear sound. Its portable handy design as well as DAB+ and FM preset stations with guick scan DAB+ radio make this the ideal radio companion.

DAB and FM compatible for a complete radio experience. DAB (Digital Audio Broadcasting) digital radio is, on top of FM analog transmission, a new way of broadcasting radio via a network of terrestrial transmitters. It provides listeners with more choices and information delivered in clear, crackle-free sound quality. The technology allows the receiver to lock on to the strongest signal it can be find. With DAB digital stations there are no frequencies to remember, and sets are tuned by station name, so there is no returning on the move.

Digital tuning with preset stations for extra convenience - Simply tune into the station that you want to preset, press and hold the preset button to memorize the frequency. With preset radio stations that can be stored, you can quickly access your favorite radio station without having to manually tune the frequencies each time.

配备 DAB+ 清晰音色接收的港励便携式收音机,其轻便小巧设计配合预设 DAB+ 和 FM 频道 给快速搜索令 DAB+收音机成为你的理想伴侣。

兼容 DAB 和 FM,提供完整无线电体验,DAB(数码声音广播)数码收音机是一种经由地 上广播发射台的全新广播方式,比 FM 类比传输更佳。它以清晰而毫无爆音的音质提供更多 选择及资讯及听众。这技术可让接收者锁定其所能找到最强的讯号。有了 DAB 数码电台就 毋需再记住频率,全部按电台名称调阶,所以亦毋需在移动中手动重新调阶。

備有預設數碼電台,使用額外方便,只要调频至你想要预设的电台,按住预设按钮存储频率 即可。透过储存的预设收音机电台,你可快速存取常用电台且无需每次手动调谐频率。

FEATURES

- DAB Radio Band III
- FM Tuner 87.5MHz to 108MHz
- Build-in Battery -playback up to 5
- DAB info display display the DLS, Signal Strength, Program Type, Multiplex Name, Channel and Frequency, Signal error, Signal Information, Time and Date
- FM RDS display Radio Text, Program Type, Station name or frequency, Audio Mode, Time and Date
- Battery level indication display the battery level of the device.

功能

- DAB 收音-能支持 Band III 频率
- FM 收音 87.5MHz to 108MHz
- 内置充电池 能连续播放 5 小时
- DAB 资讯显示 动态显示、讯号强弱、节 目重类、复合名称、频道、误码率、编码资 讯、时间及日期。
- RDS 资讯显示 文字显示、节目重类、电 台名称或频率、广播模式、时间及日期。
- **电量显示** 电池电量显示。

HK Office: Flat 8, 15/F, Block A, Hi-Tech Industrial Centre,

5-21 Pak Tin Par Street, Tsuen Wan, Hong Kong 香港新界荃湾白田霸街 5-21 号嘉力工业大厦

A 座 15 楼 8 室

香港办事办:

+852 2492 1636 Fax: +852 2402 9213

email: sales@harbourlight.com.hk